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§ 16  

Anmälan av förskoleundersökning 2016 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 
Ärendet 

Förskolorna får fortsatt gott resultat i årets undersökning. 

Jämfört med staden kommunala förskolor totalt är 

vårdnadshavarna i Östermalm generellt sett mer nöjda år 2016. 

Över tid är vårdnadshavarna i Östermalm generellt mer nöjda 

jämfört med år 2015. 

 

Dnr 2016-297-1.2.1. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Det är mycket glädjande att de kommunala förskolorna i vår 

stadsdel får fortsatt höga resultat i årets undersökning och att 

resultaten förbättrats jämfört med föregående år. 

Undersökningen visar även att Östermalm har mer nöjda 

föräldrarna än staden i övrigt. Det kan noteras att vissa 

förskoleenheter, bland annat Norra Djurgårdsstaden 1 och 

Stadion, har förbättrat sitt resultat avsevärt, vilket är mycket 

tillfredsställande. Förvaltningen arbetar på ett förtjänstfullt sätt 

med fortsatta förbättringar inom olika utvecklingsområden och 

för att variationen mellan/i enheterna ska förbättras. 

 

    

 

 

 

 
 


